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Strażniczki kosztują więcej
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Widok kobiety policjanta - czy strażniczki na granicy kontrolującej nasze dokumenty nie należy do rzadkości.
Chciało by się rzec za mundurem panny sznurem - jednak nie w Cieszynie. Chodzi o strażników miejskich, wśród
których trudno szukać kobiety. Dlaczego? Bo musielibyśmy dużo zainwestować - tłumaczy Bogdan Ficek burmistrz
Cieszyna. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Czy kiedyś na ulicach Cieszyna pojawią się panie w strażniczych uniformach? Szanse są - dodaje Ficek. 

POSŁUCHAJ RELACJI

W sąsiednim Skoczowie na 7 strażników patrolujących miasto są dwie kobiety. Jak mówi Radiu 90 Artur Tyrna szef
straży miejskiej - warunki tez mamy fatalne ale sobie radzimy. Kobiety strażniczki bez problemów wywiązują się z
swoich zadań - dodaje Tyrna. 

POSŁUCHAJ RELACJI

 

Czy mieszkańcy miasta chcą pań w Straży Miejskiej? Zapytaliśmy o to męską cześć miasta. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Jan Bacza
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